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 7פרטיכל ועדת מכרזים מס' 

 בחדר הישיבות 29/7/24מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים:

 יו"ר - מר יעקב קורצקי

 חברה - גב' קרן מקסימוב ברנדס

 חברה - גב' בת שבע אלקובי

 מוזמנים:

 מבקר - מר ניסים בן יקר

 ס' גזבר - גב' רויטל פיטרמן

 ס' יועץ משפטי - מזרחי עו"ד קרן ג'קמן

 חשב הנדסה -  מר עופר בראון

 ס' מנהלי למנהלת אגף חינוך -  מר רוני עזורה

 מנהלת מח' קדם יסודי והגיל הרך -  גב' דנה חמרי

 מזכירת הועדה -  גב' לימור נסט

 בהעדר: 

 מ"מ יו"ר - מר מוטי גינדי

 חברה - גב' הדר שוייצר

 סדר היום:

 –שרותי מחשב בע"מ ( מחירוני דקל) במסגרת נוהל ספק יחיד  –חברת דקל התקשרות מול 
 החלטה.

 יעקב: עופר בבקשה תן לנו רקע.

עופר: אנו מתקשרים עם מחירוני דקל עבור עבודות בניה, פיתוח שמהוות בסיס למכרזי המסגרת 
ומתחברים דרך מחשב. בתחום הפיתוח והבינוי. זה עמדות שמבחינת העיריה זה מנוי אינטרנטי 

ועדת השלושה העיריה שתאפשר לנו ובגלל שחשבנו שדקל הם ספק יחיד לתוכנה עשינו פניה ל
עדת המכרזים. כמו כן עשינו פרסום בשלושה עיתונים ובאתר העיריה ולא נמצא גורם ולבוא עם לו

 אחר 



 

 

שיכול לספק לנו את מבוקשנו. אי לכך אנו מבקשים את אישורכם להתקשרות עם דקל כספק 
 יחיד למחירוני "דקל" הנדרשים.

יחיד לתוכנת : הועדה מקבלת את המלצת הגורמים המקצועיים ומאשרת את דקל כספק החלטה
 .2025-2026לשנת  מחירוני "דקל" לאור ההליך התיקני שביצעו הגורמים המקצועיים ותוצאותיו

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

 דיון. –הפעלת מעון יום לפעוטות ברשות רמה"ש  – 692/23הנדון: מכרז פומבי מס' 

 יעקב: רוני בבקשה תגיד לנו מה התקדם בנושא.

רוני: בישיבת הועדה הקודמת נתבקשתי לפנות למציעים על מנת שישלימו את החסרים במסגרת 
לא במייל ולא בטלפון וניסיתי תנאי הסף. פניתי למציעים במייל ובטלפון. המציע ביג פאן לא ענו 

כידוע לכם הם עברו שימוע אצלנו  –לפנות שוב ושוב אך ללא מענה. לגבי אנאל מעונות יום
 ה (מצ"ב פרטיכל מהשימוע). ואילו נאות מרגלית השלימו את המסמכים כמבוקש.יבעירי

 המציעים. 3קרן ב: אז נאות מרגלית הם היחידים שעומדים כרגע בתנאי הסף מכל 

 רוני: כן. אבל לאחר בחינת תנאי הסף יש את שלב האיכות הכולל ראיון ובחינת ממליצים.

 יעקב: למה ביג פאן נפסלו?

 50ילדים. וכן לא עמדו בהעסקה של לפחות  50רוני: כיוון שהגישו רק שני מעונות של מעם 
 .2022-2023ושינו את זה ל  2023עובדים ב 

 מעונות. 3עובדים על  50יעקב: איך זה מסתדר 

סיון בהפעלת מעונות. מי שלא יודע ירוני: זה תנאי שקבענו כתנאי סף. לא לקחת מישהו שאין לו נ
ילדים ואצל ביג פאן  50מעונות של מעל  3 –להפעיל מעונות בסדר גודל כזה כאשר הדרישה היא ל 

 .85מוצע מעון שיכול להכיל עד 

 .ילדים איך זה מסתדר? אין מציאות כזאת 80עובדים על  25יעקב: 

 תינוקות יש עובד. 5דנה: על כל 

 קיון.יקרן ב: מדברים גם על עובדי תחזוקה ונ

 רוני: אף מציע לא תקף את הדרישות האלה.

: הועדה מחליטה לפסול את המציע ביג פאן ואת המציע אנאל מעונות יום עקב אי עמידה החלטה
בתנאי סף. ביג פאן שלא השלימו את תנאי הסף כמבוקש ואנאל מעונות יום שבהמשך לשימוע 

יה הצעת המחיר שלהם אינה עומדת בתנאי הסף המבוקשים במסמכי המכרז. ישנערך להם בעיר
ואילו המציע היחיד שעמד בכל תנאי הסף כנדרש נאות רחל עובר לשלב הבא שהוא שלב בחינת 

האיכות. הועדה מאשרת לצוות המקצועי לזמן את המציע נאות רחל לבחינת שלב האיכות הכולל 
ועדת והם. ולאחר מכן יגיעו עם הציון המשוקלל וההמלצות שוב ליריאיון ובחינת המלצות

 המכרזים.

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 יעקב קורצקי

 ס ר' העיריה ויו"ר הועדה


